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Allmänhetens frågestund och ledamöternas frågestund 
 
Allmänhetens frågestund 

En medborgare frågar socialnämndens ordförande hur Ljungby kommun 

hanterar de alkoholrelaterade problemen vid jul där barn är berörda och har 

kommunen någon policy i det avseendet? 

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att som vid alla andra 

kvällar, helger och nätter så har vi samma bevakning. Det man kan göra från 

allmänhetens sida är att man kan lämna en orosanmälan till socialtjänsten. Oftast 

kommer en sådan anmälan via polisen eller larmnumret 112 under kvällar och 

nätter. Vi har jourtelefon. Vid akuta allvariga lägen kan omhändertagande ske. 

När det gäller policy så hanterar vi inte intagandet av drycker på det sättet, utan 

vi hanterar istället det som dryckernas intagande istället orsakar. 

 

Ledamöternas frågestund 

Jan Lorentzson (SD) frågar socialnämndens ordförande hur det går med 

planeringen för att ta emot ensamkommande flyktingbarn på Ljungberga, för de 

äldre är snart utflyttade. 

 

Socialnämndens ordförande Bo Ederström (M) svarar att vi inte har detta på vår 

agenda just nu. Framtiden får utvisa hur vi ska använda detta. 

 

 

 


